

Data Privacy Statement

kernen resource management AG commits itself to treat customer data confidentially and keeps the regulations of the Swiss privacy legislation (<http://www.admin.ch/opc/en/classified-compilation/19920153/201401010000/235.1.pdf>; <http://www.admin.ch/opc/en/classified-compilation/19930159/201210160000/235.11.pdf>) Your personal information is handled as described below.

Which personal information is collected and for what purpose?

To produce your personal resource profile kernen resource management AG obtains data using a questionnaire regarding your person and your experiences in the areas of work content, work environment, social support and personal resources.

How is this information used by kernen resource management AG?

Other than the production of personal resource profiles kernen resource management AG reserves the right to store and use anonymized data of the customer (which do not permit any conclusions to be drawn about the identity of the person) for the purpose of scientific evaluation.

Where are the data stored?

The data are stored on servers of kernen resource management AG hosted at the data center of the company Interxion in Glattbrugg near Zurich (certified according to various data protection standards).

Are data passed on to third parties by kernen resource management AG?

kernen resource management AG commits itself not to share personal data or information given in the questionnaire in any way or form without the consent of the customer.

Datenschutz

Die kernen resource management AG verpflichtet sich, Kundendaten vertraulich zu behandeln, und hält die Bestimmungen der Schweizerischen Datenschutzgesetzgebung (<http://www.admin.ch/opc/de/classified-compilation/19920153/201401010000/235.1.pdf>; <http://www.admin.ch/opc/de/classified-compilation/19930159/201210160000/235.11.pdf>) ein. Die folgenden Ausführungen geben Auskunft, wie Ihre persönlichen Informationen gehandhabt werden.

Welche persönlichen Informationen werden gesammelt und wozu?

Zur Erstellung Ihres persönlichen Ressourcen-Profiles werden von der kernen resource management AG Daten zu Ihrer Person und Ihrem Erleben in den Themenbereichen Arbeitsinhalt, -umfeld, soziale Unterstützung und persönliche Ressourcen in Form eines Fragebogens erhoben.

Wie werden diese Informationen von kernen resource management AG verwendet?

Neben der Erstellung der persönlichen Ressourcen-Profile behält sich kernen resource management AG hat das Recht vor, anonymisierte Daten des Kunden (die keine Rückschlüsse auf die Person erlauben) zum Zwecke wissenschaftlicher Auswertung zu speichern und zu nutzen.

Wo werden die Daten gespeichert?

Die stets auf dem modernsten Stand gehaltenen Server von kernen resource management AG befinden sich im mehrfach zertifizierten Datencenter der Firma Interxion in Glattbrugg bei Zürich.

Werden Daten von kernen resource management AG an Dritte weitergegeben?

kernen resource management AG verpflichtet sich, persönliche Daten sowie Befragungsergebnisse des Kunden ohne die Einwilligung des Kunden auf keine Art und Weise Dritten zur Verfügung zu stellen.